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ACTA DE LA SESSIÓ Nº 8/2017, DE CARÀCTER EXTRAORDINARI DE L’ AJUNTAMENT 

PLE CELEBRADA EL DOTZE DE JUNY DE DOS MIL DISSET. 
 
Al municipi de Canals, en el Saló de Sessions de la casa consistorial, Pl. de la Vila núm 9, el 

dotze de juny de dos mil disset, essent les dinou hores i trenta-tres minuts (19:33 hores). 
 

Presideix el Sr. Alcalde, D. Joan Carles Pérez Pastor, assistint els regidors/es D. Antonio 
Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo Requena 
Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez, D. Antonio 
Pérez García, D. Francisco López Trigueros, Dª Andrea Sisternes Martorell, D. Fernando Gimenez 
Alcalde i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano (del 
Grup Municipal Reiniciem Canals). 

 
No assistix el regidor Manuel Edgar Bellver Franco (del Grup Municipal Reiniciem Canals) 
 
Assisteix com a Secretari D. José Mª Trull Ahuir, Secretari de l’Ajuntament de Canals.  
 
Havent-se comprovat la presència del President i del Secretari, així com l’existència del 

quorum exigit per l’artícle 90 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que  s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (d’ara en avant ROF) 
per a la vàlida constitució del Ple, el Sr. President declara oberta la sessió que es va desenvolupar 
d’acord amb el següent,  

 
 

ORDRE DEL DIA 

PART RESOLUTIVA 

 
 PRIMER I ÚNIC. - PRESA DE CONEIXEMENT DE L'ESCRIT DE RENÚNCIA DE 
L'ALCALDE, PRESENTAT EL DIA 6 DE JUNY DE 2017 (R.E. 2739 DE 06.06.2017). 

 
 

 
  
 PRIMER I ÚNIC. - PRESA DE CONEIXEMENT DE L'ESCRIT DE RENÚNCIA DE 
L'ALCALDE, PRESENTAT EL DIA 6 DE JUNY DE 2017 (R.E. 2739 DE 06.06.2017). 
 
 El Sr Alcalde manifesta que el motiu de la sessió, com ja sabeu, és que el Ple prenga 
coneixement del meu escrit de renúncia. L’article 40.4 del ROF assenyala que l'Alcalde podrà renunciar 
al seu càrrec sense perdre per açò la seua condició de Regidor. La renúncia haurà de fer-se efectiva per 
escrit davant el Ple de la Corporació, que haurà d'adoptar acord de coneixement dins dels deu dies 
següents. 
 Dóne la paraula als portaveus del Grups Municipals: 
 
 El Sr. Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV) facilita la seua intervenció per escrit que a 
continuació es reprodueix: 
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 El Sr. Alcalde manifesta el seu el seu agraïment al Sr. Garrido Centelles per les seues paraules 
i suport. 
 
 El Sr Tornero Soriano (del Grup Municipal Reiniciem Canals) facilita la seua intervenció per 
escrit que a continuació es reprodueix: 
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 El Sr. Alcalde manifesta el seu agraïment per les paraules i que contestarà al final de totes les 
intervencions. 
 
 El Sr. Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista) facilita la seua intervenció per escrit que a 
continuació es reprodueix: 
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 El Sr. Alcalde manifesta el seu agraïment per les paraules, assenyalant que sense dubte que 
ho som, amics i companys.  
 
 El Sr. Sanchez Aguado (del Grup Municipal Compromís) manifestant que bona vesprada a totes 
i a tots. Potser jo sóc part interessada, per tant no seré molt equànim potser, però si que vull llegir el que 
diré. Hui 12 de juny estem convocats a la celebració de l’últim Plenari que Joan Carles presidirà com a 
alcalde d’esta corporació. Volem des de Compromís agrair-te la dedicació que has tingut al llarg d’estos 
anys, però no d’estos dos com a Alcalde. Joan Carles, alcalde, Company i amic: els dos últims anys han 
sigut la culminació d’un treball que vens fent des de fa ja 14 anys. Dedicació en millorar el teu poble, 
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implicació en millorar el benestar dels seus veïns i veïnes, compromís amb el lloc i la gent amb qui 
t’identifiques, perque eres un Alcalde ben visible i proper amb els canalins. Des de fa 14 anys defensant 
una postura política en este Ajuntament, representant a Compromís, i ho has fet sempre de manera 
coherent. El nostre partit mai no t’estarà prou agraït pel teu esforç, primer com a regidor, 8 anys com a 
únic representant a este ajuntament, 4 anys també en l’oposició en dos regidors i finament com a part de 
l’equip de govern, representant la màxima autoritat local. Amb el teu treball de 14 anys hem millorat la 
confiança dels electors de Compromís, eixe augment de vots podem dir que ha sigut gràcies a tu, que 
sempre has sigut el cap visible del nostre partit a Canals. Eres una persona propera i així ho has 
demostrat, com ja s’ha dit, obrint les portes del despatx de l’Alcalde, deixant entrar l’aire i sobretot per 
escoltar a la gent i mirar-la als ulls. Hui acabes amb un repte, el de ser alcalde, que no és fàcil, però no 
acabes amb el treball de regidor. Dedicaràs ara el teu esforç per a continuar millorant el teu poble i la vida 
de les persones des de les regidories de Modernització i Personal. Continuaràs fent política per a les 
persones. Gràcies, Joan Carles, pel teu treball i dedicació, que esperem també siga una exemple per a 
tots els joves de Canals. Gràcies per estar sempre al costat dels regidors i facilitar-nos el nostre treball i 
seguirem. Gràcies. 
  
 El Sr. Alcalde manifesta el seu agraïment per les paraules i assenyala que veig que veniu molt 
preparats. Jo no he preparat res i sabeu que m’agrada preparar les coses. Ja vorem quan em toque a mi 
parlar com isc d'aquesta. 
 
 El Sr. Requena Muñoz (del Grup Municipal Gent de Canals) manifestant que bona vesprada a 
tots, gràcies per assistir. Fran, companys, futurs alcaldes també, companys de taula, sobretot a tu, Joan 
Carles, bona vesprada. Ja em conegueu tots, sabeu que no m’agrada preparar-me els escrits, preferisc 
deixar-me dur perquè els plenaris com este, com el de Sant Antoni o els de nomenaments són Plenaris 
vius, plens de sentiments en els que hi ha que deixar-se dur pels sentiments del moment, i Joan Carles, 
si heu sentit atentament les intervencions dels companys,  transmet això: sentiment, proximitat i transmet 
el que, almenys per a nosaltres, per al grup municipal de Gent de Canals, representa ser el representant 
d’un poble. Una persona pròxima, que obrir les portes, que atén a qui vullga ser atès, que dóna les 
explicacions inclús quan no volen ser escoltades, que dóna la cara, que pren decisions fortes, molt fortes 
i necessàries, però que estaven oblidades. I sobretot una persona que es creu que el servei per els 
demés és la base de la gestió pública, de ser un càrrec electe. Malauradament, estem farts de vore, i ja 
no parle de Canals, parle del sistema polític global, persones que assumeixen la representació per 
interès, per interès del partit o per interès propi. Crec que Joan Carles des del primer minut ha demostrat, 
al igual que la resta de membres que conformem esta taula que ens interessa i ens mou a tots el mateix: 
Canals, des de diferents punts de vista, evidentment, però Canals. I això ha de quedar clar per a tos els 
que hui estem ací acomiadant-nos de Joan Carles en el rol d’alcalde, però de Joan Carles l’amic o el 
company o el regidor. Ara li espera una tasca també llarga i costosa i una tasca que ha de reprendre i en 
la qual tots els membres de l’equip de govern i del consistori hem posat molt d’interès i molta il•lusió, com 
és la modernització del nostre Ajuntament i com és el Personal del nostre Ajuntament: el sentir-se a gust, 
el poder vindre a treballar amb confiança, amb satisfacció i a saber que tot el que fas és reconegut pel 
nostre poble. Per tant, jo crec que eixa deu de ser una premissa clara que ens hem de quedar tots en el 
dia de hui del nostre company, de Joan Carles. No vaig a allargar-me molt més, ja saps que he estat dos 
anys enfront e tu, que continuaré estan dos anys, si no passa res, enfront de tu. Saps que he insistit 
sempre en la confiança de cridar a la porta. Crec que la tasca ha de ser mútua i per últim, simplement, 
deixar constància d’un fet que a mi és el que més m’ha cridat l’atenció sempre de Joan Carles, la 
persona, i és que no sé si ens hem parat a reflexionar alguna vegada que Joan Carles porta en esta ONG 
que suposa ser un representant públic a nivell local, 4 legislatures. 16 anys. Quan acabe, quan acabe el 
pedregal este llarg pel qual estem portarà 16 anys. 16 anys de dedicació per al seu poble, per al nostre 
poble. 16 anys en els que els fills, la família, perden temps de papà, perden temps de parella, en els que 
els amics perden un amic, en els que tots perdem un trosset del nostre Joan Carles en l’animeta, en el 
nostre coret per a cedir-lo temporalment, 16 anys, al poble. I que després som capaços, a vegades, 
nosaltres els que permetem perdre un trosset del nostre Joan Carles, som capaços, en certs rotgles, de 
parlar quan no toca, o de fer comentaris que no toquen, perquè si realment parlarem, pensarem i 
reflexionarem abans d’obrir la boca, de la tasca que suposa renunciar a la família, als amics, al treball i a 
lo que uno ha volgut ser sempre per buscar l’interès comú, probablement  98 de cada 100 que parlen, 
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callarien. El camí és lliure i la línia és fàcil de passar. Passem a l’acció, sumem, critiquem, en construcció. 
Crec que Joan Carles reuneix tots eixos, per a mi, requisits i així ho he demostrat. Ho vaig dir fa dos anys 
i ho torne a dir hui, Gent de Canals, Celia, Manu i Ricardo, o Requena, no van pactar amb Compromís, 
amb Esquerra Unida o amb Antonio Orea, van pactar amb Joan Carles, amb José Ramón i amb Antonio 
i, evidentment, els seus grups i hui queda de manifest un procés clar, transparent, nítid, que des del 
primer moment ha quedat patent damunt de la taula i en el que hui no hi ha escriptures que valguen per a 
demostrar públicament l’estima que li tenim. Per tant, Joan Carles, bon treball, gran feina la teua feta i a 
continuar, que encara ens queden dos anys. 
 
 El Sr. Alcalde manifesta el seu agraïment per les paraules, assenyalant que no em tens 
enfront si no al costat. Ara el toca a tu donar un pas avant que també portes un grapat d’anys 
treballant. Ho farem en companyia teua. 
 
 El Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular) manifestant que sentint-ho molt, tinc que ser 
més crític en la meua intervenció, però també vull deixar caure que reconec i reconeixeré les coses que 
s’han fet bé. Com tota bona sèrie cinematogràfica, estem al final de la primera part d’aquesta bilogia o 
duologia, o d’estes dos mini legislatures dins d’una legislatura. Quan es produeixen aquests canvis 
cadascú ha de fer crítica o autocrítica constructiva de tot el que ha ocorregut durant tot aquest termini de 
dos anys. Normalment, a nivell polític és cada quatre anys quan un Alcalde ix i pren possessió un altre. 
Les passades eleccions van deixar un repartiment de vots i regidors que no va permetre que el partit 
polític amb més vots i més regidors puguera governar, ja que un quintopartito que finalment es va quedar 
en quatre va pactar i va fer l’equip de govern que tinguem actualment. Per a nosaltres, aquesta primera 
part de legislatura no serà recordada com una de les més fructíferes per al nostre poble. Una legislatura 
on la gestió ha sigut lenta i en aquest punt no tot ha sigut responsabilitat seua. Encara que li sàpiga mal, i 
és la meua tasca com a membre de l’oposició, aquesta legislatura, senyor alcalde, també serà recordada 
per estos carrils bici sense massa sentit, per ser la legislatura on el poble de Canals pagarà dos alcaldes 
durant 4 anys. Molt s’ha volgut justificar aquest fet, però per a nosaltres no hi ha justificació alguna. 
Entenem que la dedicació de l’alcalde i la del tinent d’alcalde és completa i que, per tant, deu ser 
justament remunerada, però aquesta remuneració no deu ser únicament calculada pel temps que 
dediquen a l’Ajuntament sinó per la responsabilitat de cadascun d’ells, i entenem que no és la mateixa. 
També serà recordada la legislatura per l’adjudicació definitiva de l’edifici del carrer de l’Harmonia a 
l’associació AFA fa qüestió de setmanes, aquest centre que ningú volia construir amb fons que podríem 
considerar propis, provinents d’una subvenció de la Generalitat, però que aquest grup va considerar que 
si no fos així, no ho tindríem mai, també va ser criticada la forma de cessió que l’anterior equip de govern 
considerava que podia ser l’oportuna, la de cedir-li-ho a AFA, però finalment eixa va ser la que aquest 
equip va fer efectiva. A més a més, per la inauguració del Centre Jove, que cada volta té més afluència 
de joves, per la liquidació de la Zona d’Horts i com no, per la pujada d’impostos en una Ajuntament amb 
superàvit. Però no tot ha de ser roí i no volem que quede amb mal sabor de boca, hem de valorar l’actitud 
per part de vostè de diàleg, de col·laboració i dedicació al nostre poble i Ajuntament. També volem 
valorar l’augment progressiu que ha vingut fent-se de les partides de Benestar Social i Promoció 
Socioeconòmica, on tot el que es faça serà recolzat pel nostre grup i ara esperem que porte a terme 
alguns projectes que considerava prioritaris per a Canals la passada legislatura i que, segur, són 
beneficiosos per al nostre poble. Agrair-li, com no, pels seus 14 més 2 anys i esperem que algun més 
dedicat a la política local i al nostre poble. Moltes gràcies. 
 
 El Sr. Alcalde manifesta el seu agraïment per les paraules. No estic d’acord en una cosa, no son 
dos mini legislatures. Intentem que siga un equip on tots som partícips i importants. On les sigles les 
deixem a casa, on cada regidor ostenta un àrea de treball per aconseguir el màxim per a este poble, no 
per rèdit polític.  
 Simplement agrair el suport dels companys, del futur Alcalde d’Alcúdia de Crespins, al síndic, 
reiterar la meua salutació i donar-li les gràcies per haver estat ací. I contestant un poc a tot el que he anat 
parlant. 
 Vicent comentava en la seua intervenció lo dels entrebancs. És veritat que hem tingut molts 
entrebancs, ens ha costat molt i poc a poc ho hem anant superant de la millor manera possible intentar 
que eixos entrebancs no suposen un entrebanc per al futur, sinó intentant que desapareguen. És veritat 
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que s’han fet coses mal fetes en el passat, és evident, nosaltres també n’haurem fet alguna i intentarem 
que d’ací al final de legislatura es solucionen. Agrair-te la calificació de persona plana i accessible, jo crec 
que no és mèrit meu, sinó més bé de formació professional. Sabeu que treballe en la SS i solc atendre al 
voltant de 40 persones al dia i al final el que faig és continuar en la meua tasca. Sempre he intentat que 
el Joan Carles alcalde siga com el Joan Carles anterior i que posteriorment també ho seguisca sent, no 
vull cap estridència ni que se’m puge al cap alguna cosa que no té cap sentit. M’agradaria destacar unes 
coses del conjunt, en primer lloc, Toni em donava les gràcies, jo crec que les gràcies no són per a mi, 
sinó per a tots. Tots hem col•laborat ací, tots els partits del govern i les persones que estan a l’oposició. 
Ningú dels que estem ací estem pensant en fer mal al poble, totes les decisions que prenem i totes les 
vegades que alcem el braç en una votació és sempre pensant en el millor per al nostre poble. Hem sigut 
un equip i crec que això és important, jo vull això, que sigma un equip, que tots treballem en el mateix 
camí i en els mateixos objectius, que al final són dos, com deia Orea, els més importants: Benestar Social 
i Promoció socioeconòmica. En aquesta àrea l’amic i regidor Ricardo Requena ha fet un bon treball, en 
les dificultats i limitacions que pot tindre una regidoria com aquesta que no té quasi competències i així i 
tot hem pogut gaudir d’una bona tasca. Reconèixer també el treball de Toni Sánchez en Serveis Socials. 
Hem ampliat l’equip base de serveis socials, que era un dels punts de referència del nostre projecte i això 
és una cosa molt important. Com no, a la meua companya Mai, que ha peleat molt en la brigà d’obres i 
serveis. També hem apostat per uns bons resultats econòmics, hem mantingut el mateix nivell de salut 
econòmica del poble, eliminant els pocs deutes que teníem, perquè el Partit Popular ens va deixar una 
economia sanejada i que ja voldrien molts Ajuntaments tindre per al seu poble. Però crec que nosaltres 
hem incrementat ixa bona salut perquè a més a més de mantindre-la hem fet coses que repercutiran en 
una millora en la vida dels nostres veïns. Destacar també, com deia Toni Pérez, el fet de que per fi 
tinguem obert com una meta aconseguida el Centre de Majors a la disposició de les persones, que fins 
ara ocupaven unes instal•lacions que eren una “barraca” i que no podien estar les persones, en la última 
etapa de la seua vida, passant-ho en eixe lloc. 
 Res més, m’agradaria passar ja als agraïments. Hem tingut al nostre costat a molta gent, a gent 
de Compromís que ha estat al nostre costat donant-nos suport, entenent moltes vegades que les 
decisions que prenem a l’Ajuntament no són les que volem o tenim en ment o portem al nostre programa 
electoral i que les coses hem de construir-les a poc a poc. Agrair també a tots els grups municipals de la 
corporació, tant de l’equip de govern com de l’oposició. Com no, també, una de les meues tasques quan 
s’acabe esta etapa d’alcalde, el tema dels treballadors de la casa. Crec que és important fer moltes 
modificacions, treballar per a donar una millor resposta als nostres ciutadans per part dels treballadors 
públics, però així i tot he de donar les gràcies perquè crec que sense el suport de tots els treballadors de 
la casa de tots els departaments, seria impossible que l’equip de govern actual haguera pogut fer res. 
Demanar-los disculpes per la paciència que tenen, per aguantar-nos moltes vegades, que és complicat, 
perquè és complicat per als treballadors públics que vagen quatre persones a demanar-los coses 
diferents. Però ens han patit amb molta professionalitat i crec que amb bon resultat. Arribats a este punt 
m’agradaria donar les gràcies especialment al nostre Secretari i al Vicesecretari, perquè gràcies a ells 
dos he tingut molta facilitat i la presa de decisions, tan complicada com pot ser a vegades, m’ha resultat 
més fàcil perquè m’han ensenyat quina és la millor forma jurídica per a intentar fer les coses millor. 
També, com no pot ser d’una altra manera, als nostres veïns, que ara estaran vegent-nos segurament en 
les seues cases, per haver-nos donat el seu suport i demanar-los també disculpes per si aquelles 
expectatives que tingueren posades en nosaltres no s’hagueren complert en algun moment. He de dir 
que, de segur, ixes qüestions que no han sigut com la gent del poble haguera volgut, possiblement venen 
donades perquè això no beneficia a la totalitat del poble o simplement no estan d’acord amb la llei. 
També m’agradaria demanar disculpes a tots els regidors per ixes eixides de to, a lo millor algun marmoló 
que tocava, simplement dir que si ha molestat a algú, demanar disculpes, dir que no era la meua intenció 
danyar a ningú, sinó que simplement a vegades, quan algú defensa una postura intenta ser efusiu i 
moltes voltes se’n passa uno i ha de frenar-se. Per acabar, agrair també a la meua dona que està ací 
davant, pel temps. És veritat que 14 anys de dedicació a açò donen per a perdre molt de temps que 
haurà d’haver passat més en companyia dels meus fills, encara que supose que se sentiran orgullosos 
algun dia i estaran ahi al meu costat sempre. I res, per acabar, porte ací un trosset escrit que m’agradaria 
llegir-ho. És un text extret de Don Quijote, concretament del capítol 53  que parla Del fatigado fin y 
remate que tuvo el gobierno de Sancho Panza. Diu Sancho Panza: 
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 Vuestras mercedes se queden con Dios, y digan al duque mi señor que, desnudo nací, desnudo 
me hallo: ni pierdo ni gano; quiero decir, que sin blanca entré en este gobierno y sin ella salgo, bien al 
revés de como suelen salir los gobernadores de otras ínsulas. Y apártense: déjenme ir, que me voy a 
bizmar; que creo que tengo brumadas todas las costillas, merced a los enemigos que esta noche se han 
paseado sobre mí.  
 Per a acabar vull al·ludir a un vers que l'altre dia vaig recuperar de la memòria del nostre amic de 
Xativa, Raimon, que crec que és el que ens ha guiat al nostre Grup de Compromís: 
 Jo vinc d'un silenci antic i molt llarg, d'esforç i blasfèmia perquè tot va mal: qui perd els orígens 
per identitat. 
 Bona nit i endavant. 
 
 Finalment es dóna compte de l'escrit de renúncia de l'Alcalde, presentat el dia 6 de juny 
de 2017 (R.E. 2739 de 06.06.2017), que diu: 
 

 
” 
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 El Plé pren coneixement del escrit i queda assabentat del mateix. 
 
 El Sr. Alcalde manifesta que no vol oblidar-se d’una persona, el company Fermí, que no sols 
estos dos anys si no des de fa més de dotze està col·laborant. Gracies per estar al meu costat. 
 
 I no havent més assumptes que tractar, es procedeix a alçar la sessió essent les vint hores i 
dèsset minuts del dia dotze de juny de dos mil disset. 

 
L’ Alcalde       El Secretari 

 
 
 
 
-Joan Carles Peréz Pastor-      -José Mª Trulll Ahuir- 
 

 

 

 


